
 
VERSLAG VAN DE JAARVERGADERING VAN DE RKVV LENIG EN SNEL op woensdag 3 juni 1931 
gehouden in café Emma, Regentesseplein 
 
Aanwezig zijn 32 leden; bericht van verhindering zonden de heren Bergmans, Bogaards en Scholtes.  
 
1. OPENING 
Om half negen opent de voorzitter (Piet Juffermans) met de chr. groet. 
Na de aanwezigen hartelijk welkom geheten te hebben geeft hij een opsomming van de belangrijkste gebeurtenissen van het afgelopen 
jaar. Hij vertrouwt erop, dat een geanimeerde sfeer basis zal zijn voor een prettig verloop van de vergadering. 
 
2. NOTULEN VORIGE JAARVERGADERING 
De notulen van de vorige vergadering gaan zonder op- of aanmerkingen met dank aan de samensteller onder de hamer door. 
 
3. JAARVERSLAG 
Dhr.Janssen brengt vervolgens een keurig jaarverslag uit, dat nauwkeurig de ups en downs weergeeft. Als belangrijke feiten noemt hij 
o.a.  

• de oplossing van de terreinkwestie;  
• het vertrek van G.A. kap. J.v.d.Bergh, wegens pastoorsbenoeming in Zierikzee;  
• De viering van het 10-jarig bestaan, dat wegens de beperkte financiële middelen op sobere doch niettemin gezellige wijze werd 

gevierd, mede dankzij de gewaardeerde medewerking van de G.A., die als geestelijke leidsman recht tot de harten sprak op het 
bijzonder geslaagde triduüm, dat een manifestatie van LENS' roomse Uitbouw was. 

De voorzitter komt op een en ander nader terug. Een speciaal woord van erkenning voor de hartelijke samenwerking gedurende vele 
jaren en dank voor de welgeplaatste raadgevingen vergezellen de oud-G.A. naar zijn nieuwe standplaats. Een stoffelijke blijk van dank zal 
alsnog worden aangeboden. 
De voorzitter dankt zijn medebestuursleden voor de ontvangen steun, evenals de commissieleden en degenen, die gewerkt hebben aan 
de terrein-outillage en betrekt hierin tevens de ouders van sommige leden. Tenslotte wordt dank gebracht aan alle leden voor hun trouw 
aan het blauwwitte vaan en speciaal het 3e elftal, dat teruggetrokken moest worden en lange tijd niet kon spelen. 
 
3. FINANCIEEL VERSLAG 
Dhr.Runderkamp brengt een welverzorgd financieel verslag uit, dat ondanks de grote uitgaafpost voor het nieuwe terrein (ruim f 700, -) 
een klein batig saldo aangeeft. De begroting voor 1931-32 is erbij gevoegd. 
 
4. VERSLAGEN COMMISSIES 
Bij monde van dhr. v.d. KIeij geven de elftal- en terreincommissie een overzicht van hun werkzaamheden. Het B-elftal is kampioen 
geworden. Een pessimistische beschouwing van de prestaties van het 2e elftal lokt repliek uit.  
Het verslag van de kascommissie, dat door omstandigheden vertraging in haar controle had, zal nog volgen.  
Aan het einde van deze serie jaarverslagen brengt de preases dank aan de samenstellers voor hun werkzaamheden. 
 
5. MEDEDELINGEN 
De uitgebreide collectie mededelingen laten wij nu - in telegramstijl - volgen: 

• Gelden van steunbonnen en intekenlijst z.s.m. inzenden. 
• Toezegging regelmatige verschijning LENSrevue. 
• De training heeft de aandacht van het bestuur. 
• De traditionele feestavond voorlopig uitgesteld om financiëIe redenen. 
• Het buffet zal in orde gemaakt worden en zal voorlopig zelf geëxploiteerd worden. 
• Insignes liggen op de afhalers te wachten 
• Dhr.Janssen zal de LENSrevue produceren. 

Het al dan niet in eigen exploitatie nemen van het buffet geeft uitvoerige discussie. 
 
6. VERKIEZING BESTUUR 
Van de kandidaten voor het bestuur de heren J.Havermans, Fr. Bergmans, Jan v.Liempt en Koos v.d.Kleij worden de laatste drie 
gekozen. Het nieuwe bestuur komt er nu als volgt uit te zien:  
P.Juffermans  - voorzitter;  
J.v.d.Kleij  - secretaris;  
J.v.Liempt  - penningmeester;  
Fr. Bergman,  
L.Janssen en  
J.Runderkamp - commissarissen.  
De voorzitter heet de nieuwe heren welkom en dankt de scheidende bestuursleden Havermans en v.Boheemen.  
Dhr.v. Liempt dankt de leden voor het in hem gestelde vertrouwen en vraagt medewerking voor zijn moeilijke functie.  
Dhr.Havermans wordt gekozen als nieuw lid van de Elftal-commissie.. 
De Kascommissie wordt samengesteld uit de heren H.H.Wezenberg en H.v.Rijn.  
De Materiaalcommissie: J.v.Liempt, Sleeking en Bontje.  

 
7. DE RONDVRAAG:  

• Dhr. L. Janssen roert het netelige vraagstuk - juniorenleiders – aan. Dhr.v.Veen en P.Brakmeyer stellen zich beschikbaar. 
• Dhr.v .Liempt wil toegang heffen voor het betreden van het terrein. Deze waardevolle tip heeft de aandacht van het bestuur.  
• Dhr. Bontje is vol zorg betreffende het in orde maken van het veld.  
• Dhr.Huismans zal zorgen voor een keurige omslag voor de LENSrevue.  
• Dhr.v. Egmond verlangt clubavonden. Meerdere leden ondersteunen dit voorstel. Er volgt enige discussie over het al dan niet 

toelaten van dames. Merkwaardigerwijs weegt pro en contra tegen elkaar op. Ondertussen zullen de pro-dames-enthousiasten 
moeten worden teleurgesteld.  

• Dhr.v. Egmond vraagt nog of LENS-leden voor de KJMV mogen uitkomen. Mede in aansluiting op een vraag van C.Suykerbuyk 
of voetballen op zondagmorgen geoorloofd is, antwoordt de voorzitter, ontkennend.  



• De wens van dhr.v.Egmond om de rondvraag in de notulen op te nemen zal vervuld worden.  
• Dhr.v.Rijn mist de spreekwoordelijke Hollandse zindelijkheid in de clubtent. Dhr. J.Janssen geeft een eenvoudige oplossing door 

te veronderstellen, dat degene, die deze minder schone tent het eerst constateert een bezem in de hand neemt. Ook zag hij 
gaarne, dat bij eventuele herstellingen ieder lid het zijne zou bijdragen.  

• Dhr.v.d.Kleij sluit de rij door te verzoeken geen fietsen tegen de tent te plaatsen. 
De voorzitter doet met welgebouwde zinnen de laatste opmerkingen; hierbij wijst hij op de goede geest in de vereniging.  
Hierna sluit hij de vergadering met de chr. groet. 
 
Voor akkoord: P.Juffermans, voorzitter  
J.v.d.Kleij, secretaris 


